



Members bulletin

Section locale 1751

A.I.M.T.A.

Association internationale des machinistes et des
travailleurs et travailleuses de l'aérospole

 @aimta1751

051-2022

www.aimta1751.ca

Representation at the Labour Administrative Tribunal (TAT)

To all local lodge 1751 members

This is to advise members that the service of representation at the Labour Administrative Tribunal (TAT) regarding an instituting proceeding following a CNESST file is suspended for an indefinite period. Active representation mandates will be transferred to lawyers, but no additional mandates will be taken with members having or receiving an originating process at the Labour Administrative Tribunal (LAT).

We understand that this situation may cause great stress to some people. Please know that we are working to find a solution as quickly as possible.

In Solidarity,

James Murray
Recording Secretary
Local Lodge 1751

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'James Murray', is placed below the typed name and title.




Members bulletin

Local Lodge 1751

I.A.M.A.W

International Association Of Machinists And
Aerospace Workers

 @aimta1751

051-2022

www.aimta1751.ca

Représentation au tribunal administratif du travail (TAT)

À tous les membres de la Section Locale 1751

La présente est pour aviser les membres que le service de représentation au tribunal administratif du travail (TAT) concernant un acte introductif suivant un dossier de CNESST est suspendu pour une période indéterminée. Les mandats de représentation actifs seront transférés aux avocats, mais aucun mandat supplémentaire ne sera pris avec les membres ayant ou recevant un acte introductif au tribunal administratif du travail (TAT).

Nous comprenons que cette situation peut causer un grand stress à certaines personnes. Sachez que nous travaillons à trouver une solution le plus rapidement possible.

En solidarité



James Murray
Secrétaire Archiviste
Local Lodge 1751